



Dr. Sara A. Jahnke, PhD
Director & Senior Scientist, Center for Fire, Rescue & EMS Health
Research, NDRI-USA, Inc.

Sara Jahnke, Ph. D.
Directrice et scientifique principale au Center for Fire, Rescue & EMS
Health Research de NDRI-USA, Inc

Dr. Jahnke is the Director and a Senior Scientist with the Center for Fire, Rescue & EMS Health Research within NDRI-USA, Inc., where she also serves as the Chief Operating Officer. With over a decade of research experience on firefighters, she has been the Principal Investigator on several national studies as well as dozens of studies as a co-investigator. Her work has focused on a range of health concerns including the health of women firefighters, behavioral health, risk of injury, cancer, cardiovascular risk factors, and substance use with funding from FEMA, the National Institutes of Health and other foundations.

Sara Jahnke est directrice et scientifique principale au Center for Fire, Rescue & EMS Health Research de NDRI-USA, Inc., où elle assume également les fonctions de chef des opérations. Forte de plus d'une décennie d'expérience dans la recherche sur les pompiers, elle a été chercheuse principale dans le cadre de plusieurs études nationales et co-chercheuse dans le cadre de douzaines d'études. Son travail a porté sur une variété de préoccupations en matière de santé, notamment la santé des pompières, la santé comportementale, le risque de blessure, le cancer, les facteurs de risque cardiovasculaire et la consommation de substances grâce au financement de la FEMA, des National Institutes of Health et d'autres fondations.